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  OBČINA CERKLJE 
  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-09 
Datum:      9. 12. 2011 

 
 

Z A P I S N I K 
 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v sredo, 7. 12. 2011 
ob 16.30 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 
Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Matjaž Črnič, Blaž Kaplenik, 

Klavdija Frelih, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Anton Kopitar, Vlado 
Ahčin, Marinka Rezar, Ciril Repnik, Marko Bolka, Franci Sirc, 
Ana Remškar, Miha Janhar, Jaka Ciperle  

 
Opravičeno odsotni svetnice                      
in svetniki:  - 
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske uprave,  

Dragica Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, Metod Kropar, 
Simona Vodlan, Tanja Malovrh in Jana Jenko kot zapisnikarica 

 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:  -  

 
                                                                    
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas Kranj   
     

  
Ostali prisotni:   Viktor Erzar – predsednik Nadzornega odbora Občine Cerklje  
 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 6. redne seje, z dne 31.8.2011 
3. Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012  - osnutek 
4. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 

2012 – osnutek 
5. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v 

Občini Cerklje na Gorenjskem – predlog (skrajšani postopek) 
6. Predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu »Murenčki« 
7. Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
8. Predlog Sklepa o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 

nepremičnin v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 
9. Predlog Sklepa o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 
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10. Predlog Sklepa o cenah najema Večnamenske športne dvorane, Nogometnega 
centra Velesovo in prostorov v Osnovni šoli Davorina Jenka 

11. Svetniška vprašanja in pobude 
 

 
 

Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 15 članic in članov občinskega 
sveta.  
Župan Franc Čebulj je zaradi službene zadržanost umaknil 12. točko dnevnega reda Poročilo 
župana. Predlagal je, da v njegovi odsotnosti vodi sejo svetnik Miha Zevnik. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka  - je vprašal, kako je v Poslovniku opredeljeno vodenje seje v odsotnosti 
župana.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da kot župan lahko pooblasti kateregakoli svetnika za 
vodenje seje, odločil se je za svetnika Miha Zevnika.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

1. SKLEP: 
Po zapustitvi župana Franca Čebulja s seje občinskega sveta prevzame vodenje seje 
svetnik Miha Zevnik.  
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov, 14 jih je glasovalo ZA sprejem sklepa, 1 svetnik je 
glasoval PROTI. Sklep je sprejet.  
 
Razprave na predlagani dnevni red ni bilo, zato je župan Franc prisotnim predlagal, da se 
sprejme  

2. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za predlagani dnevni red. 
 
  
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 6. redne seje, z dne 31.8.2011 
Pripomb na zapisnik 6. redne seje ni bilo. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

3. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 6. redne seje, z dne 31.8.2011.   
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa. 
 
 
Ad 3.  
Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012  - osnutek 
Dragica Jerič je povedala, da so v gradivu osnutka proračuna 2012 uvodoma pojasnjene 
pravne podlage za sestavo proračuna. Navedene so klasifikacije, po katerih so sestavljeni 
dokumenti. Upoštevano je priporočilo države, da se pri sestavi proračuna upošteva letna 
stopnja inflacije v višini 1,9 % in povprečna letna rast cen v višini 1,8 %. Za planiranje 
prihodkov so bila prejeta neposredna navodila Ministrstva za finance. Ministrstvo za finance 
je določilo obseg primerne porabe, ki se krije iz prihodkov od dohodnine in v primeru 
premajhne dohodnine še iz finančne izravnave. Obrazložila je primerno porabo, finančno 
izravnavo in povprečnino, ki za leto 2012 znaša 554,50 evrov. Primerna poraba za občino 
Cerklje v letu 2012 znaša 4.255.480,00 evrov. Iz primerne porabe se krijejo zakonske 
obveznosti. V letu 2012 pripada občini 4.196.164,00 evrov dohodnine, ki ne zagotavlja 
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sredstev do višine primerne porabe, zato pripada občini v letu 2012 še 59.316,00 evrov 
finančne izravnave. Poleg dohodnine in finančne izravnave ima občina še davčne, nedavčne, 
transferne in kapitalske prihodke. Proračun je sestavljen iz splošnega in posebnega dela 
proračuna ter načrta razvojnih programov. Prihodki proračuna za leto 2012 znašajo 
9.757.088,00 evrov, odhodki znašajo 11.959.358,00 evrov. Pričakujejo se prejemki od vračila 
posojil v višini 2.270,00 evrov. V računu finančnih terjatev in naložb je predvideno povečanje 
premoženja v drugih pravnih osebah za 300.000,00 evrov. Razlika med prihodki in odhodki 
oz. presežek odhodkov nad prihodki znaša 2.202.270,00 evrov. Negativna razlika je 
ugotovljena tudi v računu finančnih terjatev in naložb v višini 297.730,00 evrov. Pri oceni 
realizacije za leto 2011 je ugotovljeno, da v proračunu ostajajo neporabljena sredstva iz 
preteklih let v višini 2.500.000,00 evrov. Ta sredstva se v celoti vključujejo v proračun 2012 in 
se uporabijo za kritje negativnih razlik. Zadolževanje v tem primeru ni predvideno. V načrtu 
razvojnih programov so predstavljeni projekti, katerih vrednost v letu 2012 znaša 
8.156.649,00 evrov. Sredstva za kritje projektov so zagotovljena predvsem iz lastnih 
sredstev. Iz primernega obsega sredstev za financiranje nujnih nalog ostane za investicije 
452.771,00 evrov. Občina mora tako za izvajanje projektov z lastnimi sredstvi zagotoviti 
7.703.878,00 evrov (94,4 %) sredstev. Posamezna sredstva po proračunskih virih so 
prikazana v tabeli Načrt razvojnih programov (v nadaljevanju: NRP). Obrazložila je še 
sprejem Odloka o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem in sprejem sklepa o začasnem 
financiranju. 
 
Župan Franc Čebulj je obrazložil glavne projekte v osnutku proračuna 2012, med katere 
sodijo vse investicije pričete v letu 2011, in sicer nadaljevanje izgradnje kanalizacije, 
izgradnje krvavškega vodovoda in začetek gradnje doma starostnikov. Nadaljuje se tudi 
obnova cest. Sredstva se bodo v skladu z NRP v večji meri namenila za te največje projekte. 
Občina ni zadolžena, na računih ima 2,5 mio evrov sredstev, zagotovljena ima tudi sredstva 
iz strukturnih skladov za kanalizacijo, pridobivajo se sredstva iz LEADER programa - za 
igrala,  iz Regionalne razvojne agencije BSC Kranj za velesovski samostan.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – zanimal ga je trend pri odhodkih, predvsem zakaj je takšno povečanje za 
administracijo, za delovanje občinske uprave – konto 40, kjer je indeks 145,7. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da so sredstva, zaradi velikih zahtevnih projektov, 
namenjena za zaposlitev novega delavca s področja gradbeništva.   
Marko Bolka - je vprašal, če gre za dupliranje izvajalca nadzora in bo najeti dodatni 
strokovnjak, ki bo zastopal interese občine in bo hkrati vpisan v inženirsko zbornico in ali bo 
potem samo ta oseba opravljala nadzor. Ta oseba bi morala biti navedena v projektu.    
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da mora občina po zakonu imeti zunanji nadzor, saj ga 
sama ne sme izvajati. Ob tem je prav, da ima občina kot investitor svojega strokovnjaka, ki 
lahko kontrolira tudi nadzor. Nadzorne osebe so že vključene v projektih.   
Dragica Jerič je odgovorila v zvezi s tekočimi odhodki z indeksom 145,7, ki je primerjava z 
osnutkom ocene realizacije. To niso stroški občinske uprave. To je podatek iz bilance 
prihodkov in odhodkov v splošnem delu proračuna, kjer so vključeni vsi tekoči stroški, ki 
zadevajo vsa področja proračunske porabe. V proračunu 2012 je zajet nov objekt, to je 
Nogometni center Velesovo, ki prinaša kar nekaj novih stroškov na elektriki, vodi, 
vzdrževanju. Tudi na tekočem vzdrževanju objektov je visoka ocena sredstev, saj se 
predvideva obnova opreme v športni dvorani.  
Marko Bolka – je prosil še za razlago povečanja postavke 4020 Pisarniški in splošni material 
in storitve z indeksom 186,2.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bo Dragica Jerič pripravila odgovor do naslednje seje. 
 
Janez Korbar – zanimalo ga je nadaljevanje izgradnje kanalizacije Pšata-Zalog, za katero 
meni, da so sredstva v proračunu relativno nizko planirana. Za izgradnjo kanalizacije Zalog-
Klanec ga je zanimalo v kakšni fazi je pridobivanje načrtov in dokumentacije.  
Metod Kropar je odgovoril, da je za kanalizacijo Zalog-Klanec ocena pripravljena na osnovi 
idejnega projekta. Išče se najcenejša trasa, saj je področje Zaloga zelo razgibano in bo 
potrebno dobro umestiti črpališče, da bo vso odpadno vodo črpalo proti Klancu, kjer se 
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potem priključi na kanal občine Komenda. Sredstva za izgradnjo kanalizacije Pšata-Zalog pa 
predstavljajo neplačana oz. zadržana sredstva izvajalcu del.  
 
Miha Zevnik – je dejal, da je proračun kot celota skrbno načrtovan.  Meni, da je proračun 
dobro in usklajeno pripravljen, s tem se bodo začeti projekti lahko nadaljevali.   
 
Franci Sirc – je dejal, da so skoraj vse postavke povišane. Nekatere so znižane ali so ostale 
v istem obsegu. Sredstva za kulturo ostajajo enaka, za Mladinski center so se zmanjšala. 
Prosil je za komentar 5. poglavja Odloka o proračunu Obseg zadolževanja in poroštev 
občine in javnega sektorja. 
Marta Jarc je obrazložila navedeno poglavje, ki se nanaša na  Socialno varstveni zavod 
Taber.    
 
Vlado Ahčin – je podal obširno informacijo Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe (v nadaljevanju: Odbor za gospodarstvo), ki je na zadnji seji 
obravnaval tudi oba pravilnika, ki sta sprejeta za namen spodbujanja razvoja obrti, 
podjetništva, turizma in kmetijstva, in sicer Pravilnik o dodelitvi pomoči za ohranjanje razvoja 
kmetijstva, gospodarstva in podeželja (v nadaljevanju: Pravilnik za kmetijstvo), ki je bil 
sprejet leta 2007 in dopolnjen leta 2008 in Pravilnik o financiranju in pospeševanju drobnega 
gospodarstva, obrti, turizma in društvenih dejavnosti (v nadaljevanju: Pravilnik za 
podjetništvo in turizem) iz leta 2006. 
Dejal je, da je v osnutku proračuna na kontu 1402 – Spodbujanje razvoja malega 
gospodarstva predvideno 3.000,00 evrov sredstev. Predlagal je povečanje postavke na nekaj 
10.000,00 evrov ali vsaj na 20 – 30 tisoč  evrov in nato javni razpis za podelitev sredstev kot 
to predvideva sprejeti Pravilnik za podjetništvo in turizem. Področje turizma je sicer 
proračunsko bogato zasnovano v višini 230 tisoč evrov. Odbor za gospodarstvo upa, da 
bodo planirani programi v prihodnjem letu potekali bolj aktivno kot v preteklem letu, da 
sredstva ne bodo ostala neporabljena kot kaže letošnja realizacija, čeprav razumejo, da 
določeni projekti potekajo več let ali so v začetni fazi in se sredstva ne koristijo. Ocenjuje pa, 
da bi se določene aktivnosti oz. projekti lahko zaključili, na primer izdelava brošure turistične 
ponudbe, posodobitev spletne strani Turistično informativnega centra (v nadaljevanju:TIC) z 
več svetovnimi jeziki. Pozitivno ocenjuje, da so kolesarske poti ponovno v programu, da se 
pripravijo projekti.  
Na postavki 1121- Subvencije kmetom je bilo lansko leto bilo predvideno 60 tisoč evrov 
sredstev, v letošnjem proračunu je predvideno 30 tisoč evrov sredstev in predlaga, da se za 
ta sredstva izvede javni razpis.   
Župan Franc Čebulj je opozoril svetnika, da v prihodnje obvesti župana z vabilom na sejo oz. 
s sprejetimi sklepi Odbora za gospodarstvo. Na področju turizma se financira delovanje 
novoustanovljenega TIC-a v celoti in zaposlene na področju turizma. Omenil je tudi možnosti 
razvoja turizma v sodelovanju preko RDO Gorenjske (Regionalna destinacijska organizacija 
Gorenjske). Proračunska sredstva za turizem se ne bodo subvencionirala posameznikom, 
ampak se bodo namenjala  za razvoj turizma in vlagala v promocijo turizma celotne občine. 
Za kmetijstvo je dejal, da se lahko pripravi javni razpis, vendar se bo potrebno v tem primeru 
odpovedati urejanju poljskih poti. Te so zelo dobro urejene in tudi kmetje se s tem strinjajo. 
Veliko sredstev je na razpolaga preko regionalnih razvojnih agencij, LEADER-ja, Agencije za 
kmetijske trge, Ministrstva za gospodarstvo in še drugih. Ponovil je, da je proračun 
osredotočen na prej omenjene projekte, ki jih je potrebno izpeljati.  
 
Franci Sirc – je dejal, da se strinja z Odborom za gospodarstvo.  Dejal je, da je to proračun, v 
katerem je vsako leto polno postavk, kaj se bo subvencioniralo. Na zadnji seji občinskega 
sveta je vprašal, kako je s subvencijami za kmetijstvo in je župan odgovoril, da to še poteka 
(glej zapisnik). Sedaj župan pravi, da to ni, letošnja realizacija je nula, kdo sedaj zavaja in 
laže 
Župan Franc Čebulj je prekinil govor svetnika Francija Sirca in dejal, da naj nobenemu ne 
govori, da laže. Prisoten je svetnik Miha Janhar, s katerim sta se dogovorila, da se  sredstva 
namenijo za poljske poti. 
 
Blaž Kaplenik – je dejal, da bo podprl osnutek proračuna. Dotaknil se je točke Požarna 
varnost. Gasilska zveza Cerklje je predlagala višino sredstev za delovanje Gasilske zveze, ki 
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so v celoti zajeta v osnutku proračuna, s tem da je bilo predlagano, da se 100 tisoč evrov  
sredstev nameni PGD Cerklje za dograditev gasilskega vozila. Iz postavke je razvidno, da se 
za PGD Cerklje namenja le 75.500,00 evrov sredstev, sredstva v višini 25 tisoč evrov pa se 
namenja PGD Zgornji Brnik za gasilski dom, ki pa jih PGD Cerklje ne bo moglo dodatno 
zagotoviti. PGD Cerklje zato ne more izvesti razpisa za nakup gasilskega vozila toliko časa, 
dokler nima zagotovljenih sredstev za plačilo. Upa, da se bodo ta sredstva še zagotovila. 
Povedal je, da se lahko zaprosi za delno subvencioniranje teh sredstev šele, ko je vozilo 
dograjeno, registrirano in drugostopenjsko homologirano. Za to vrsto vozila je na gasilski 
zvezi ocenjena vrednost okrog 180 tisoč evrov, od katerih naj bi zveza povrnila predvidoma 
12 % teh sredstev, kar pa še ni zagotovo. Glede sredstev na računu društva je dejal, da so 
transparentna in pripravljena za investicijo, vendar je 25% sredstev, ki jih mora društvo 
zagotoviti samo, izredno velik finančni zalogaj. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je za gasilstvo namenjenih več sredstev kot v preteklem 
letu. V primeru, da se bo PGD Zgornji Brnik odločil in pričel z izgradnjo gasilskega doma v 
letu 2012, bo moral PGD Cerklje počakati na ta sredstva kakšno leto, vzeti kredit ali pridobiti 
kakšne sponzorje. Lahko se še pregleda finančno stanje v društvu, koliko sredstev bo 
pridobljenih s strani države in se pogovori o načinu financiranju. Potreben bo še pogovor o 
tej zadevi in če bo dograditev gasilskega vozila nujno potrebna, se bo naredil rebalans 
proračuna. V kolikor PGD Zgornji Brnik ne bo pričel z izgradnjo doma, pa bodo sredstva na 
razpolago in se bodo prerazporedila. 
 
Miha Janhar - je dejal, da je v osnutku proračuna za leto 2012 namenjenih sredstev za 
kmetijstvo 30 tisoč evrov in je predlagal, da se sredstva za kmetijstvo obdržijo na lanskoletni 
ravni, to je na 60 tisoč evrov in se razdelijo z javnim razpisom ali se namenijo za vzdrževanje 
poljskih poti.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da sredstva proračunske postavke Subvencija kmetom niso 
bila porabljena, ker ni bilo javnega razpisa. Sredstva za vzdrževanje poljskih poti (za 
gramoz), pa se črpajo iz postavke Vzdrževanje občinskih cest.  
 
Marko Bolka – je vprašal o nakupu županove lente, za katero je v proračunu namenjeno 8 
tisoč evrov sredstev in glede izjave, ki jo bo objavil na  spletni strani Liste za vas, da je župan 
prejel lento kot darilo za silvestrovo leta 1998. Vprašal je, če potem ima lento kot župan. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da lente nima. Stranka SDS mu je podarila kot simbolično 
lento za novo leto 2000 in je že zdavnaj oksidirala. 
 
Matjaž Črnič – je opazil, da za delovanje Društva podjetnikov in obrtnikov ni namenjenih 
sredstev kot je bilo prejšnja leta. 
Dragica Jerič je obrazložila, da je Društvo podjetnikov in obrtnikov oddalo program in da so 
bila v proračunu za leto 2011 sredstva odobrena in da bodo ostala neporabljena. V letu 2012 
bo možno na podlagi oddanega programa odobriti donacijo, neposredno iz proračuna pa se 
društva ne bodo več financirala.  
 
Župan Franc Čebulj je zapustil sejo občinskega sveta ob 17.40 uri in prepustil vodenje seje 
svetniku Mihu Zevniku. 
 
Silva Dolinar - je prosila za obrazložitev povečanja proračunske postavke za Vaške 
skupnosti. 
Dragica Jerič je odgovorila, da se v vaških skupnosti potrebuje določen material za izvajanje 
določenih aktivnosti, delo se ne plačuje, zato so za skupno organiziranje dela v vasi 
povečana  sredstva za reprezentanco. 
 
Marko Bolka je dejal, da bo glasoval proti sprejemu proračuna, dokler ne prejme obrazložitve 
porabe konta 4020 Pisarniški in splošni material in storitve (Bilanca prihodkov in odhodkov - 
Splošni del proračuna).  
Dragica Jerič je odgovorila, da bo prejel pisno obrazložitev porabe sredstev na kontu 4020. 
 
Miha Zevnik je zaključil razpravo in predlagal občinskemu svetu, da se sprejme  

4. SKLEP: 
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1. Sprejme se osnutek Odloka o proračunu  Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 
2012 z obrazložitvami. 

2. Sprejme se osnutek načrta razvojnih programov za obdobje od leta 2012 do leta 
2015. 

 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 13 jih je glasovalo ZA sprejem sklepa, 3 svetniki 
(Franci Sirc, Marko Bolka) so glasovali PROTI. Sklep je sprejet.  
Marko Bolka in Franci Sirc sta želela, da se v zapisniku njuno glasovanje zapiše poimensko. 
 
 
Ad 4. 
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2012 
– osnutek  
Andreja Jerala je povedala, da Zakon o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti določa, da Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem vsebuje načrt 
pridobivanja, načrt razpolaganja in načrt najema nepremičnega premoženja. Načrt ravnanja 
z nepremičnim premoženjem se predloži v sprejem Občinskemu svetu skupaj z osnutkom 
oz. predlogom proračuna. Načrt pridobivanja je razdeljen na več poglavij, katera je v 
nadaljevanju podrobno obrazložila.    
 
Svetnik Miha Zevnik je odprl razpravo. 
 
Franci Sirc – zanimal ga je 9. člen Prenos zemljišč v status javno dobro, zakaj bo Občina 
prenesla svoja zemljišča  v status javno dobro.   
Andreja Jerala je pojasnila, da zemljišča, ki ležijo v kategoriziranih občinskih cestah, Občina 
odkupi in nato prenese v javno dobro. Cestna infrastruktura naj bi služila vsem pod enakimi 
pogoji, zato jo Občina z upravno odločbo preimenuje v status javno dobro. 
 
Jaka Ciperle – je dejal, da je v medijih zasledil, da naj bi država sofinancirala odkup 
neprofitnih stanovanj. Zanimal ga je podatek o teh stanovanjih v občini in če drži podatek, da 
bo Občina neprofitna stanovanja oddala oz. prodala. 
Andreja Jerala je odgovorila, da se prodaja samo stanovanje na naslovu Ulica Ivana Hribarja 
1, za katerega je bil objavljen javni razpis in postopek odprodaje že poteka.  
 
Svetnik Miha Zevnik je zaključil to točko dnevnega reda in predlagal, da se sprejme 

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2012, v predloženem 
besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 5.  
Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v 
Občini Cerklje na Gorenjskem – predlog (skrajšani postopek) 
Marta Jarc je obrazložila predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa 
predšolske vzgoje in varstva v Občini Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: Odlok) po 
poglavjih. Povedala, da je odlok osnova za podelitev koncesije za izvajanje programa 
predšolske vzgoje in varstva v občini. Na podlagi odloka se izvede javni razpis in na podlagi 
javnega razpisa se z izbranim izvajalcem sklene koncesijska pogodba.  
 
Svetnik Miha Zevnik je odprl razpravo. 
 
Franci Sirc – je vprašal, kaj pomeni merilo v 5. členu, da je lokacija v središču območja 
občine. Če to pomeni center Cerkelj, se mu zdi to diskriminatorno.  
Marta Jarc je odgovorila, da je Odlok napisan širše. Merilo »v središču območja občine« je 
prilagojeno temu, da se večina ljudi vozi iz ostalih območij ali proti centru Cerkelj ali še naprej 
v Kranj ali Ljubljano in da je to za ljudi, ki se vsak dan vozijo na delo, bolj primerno kot nekje 
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v odročnem predelu. To ne pomeni, da se kandidatu iz odročnega predela, ki bo izpolnjeval 
pogoje, ne podeli koncesija. To ni izključitveni pogoj, kandidat dobi samo manjše število točk.  
Franci Sirc – je predlagal, da se to merilo črta iz Odloka. 
 
Marko Bolka – je predlagal, da se merila za ocenjevanje opredelijo v okviru tega Odloka in 
ne naknadno v razpisni dokumentaciji.  
Marta Jarc je odgovorila, da se običajno točkovanje, razredi in druge podrobnosti  ne pišejo v 
Odlok. 
 
Ana Remškar – je vprašala, če se na razpis za podelitev koncesije lahko javijo tudi zasebniki, 
ki opravljajo to dejavnost in morajo biti registrirani. 
Marta Jarc je odgovorila, da za opravljanje javno veljavnega programa predšolskega vzgoje 
in varstva ni dovolj, da je kandidat zasebnik, ampak mora imeti status zasebnega vzgojitelja 
in odločbo MDDSZ ter izpolnjevati pogoje.  
 
Janez Korbar  - je povedal, da ima to veliko občin že urejeno in da smo ena redkih občin, ki 
tega odloka še nimamo. Prav je, da se odpira možnost podjetništva, če ima nekdo pogoje in 
prostor. V občinah, kjer je problem z zagotavljanjem mest v vrtcih, sploh v vrtcih blizu 
Ljubljane, je teh koncesij že kar nekaj podeljenih.  
 
Svetnik Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme  

6. SKLEP: 
Iz Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v 
Občini Cerklje na Gorenjskem se v 1. točki 5. člena črta 2. alineja »lokacija vrtca«. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 15 jih je glasovalo ZA in 1 je glasoval PROTI.  Sklep 
je sprejet. 
 
Marko Bolka – je dejal, da naj se glasuje tudi o njegovi pobudi, da se v Odlok vnesejo merila.  
Anton Kopitar – je dejal, da obstajajo merila za vpis otrok v vrtec. Ista merila se lahko 
uporabljajo tudi pri podelitvi za koncesijo. Povedal je, da se standardi spreminjajo, na primer 
število otrok po oddelkih, zato meni, da merila ne sodijo v sam Odlok.  
Marko Bolka – je dejal, da so merila (standardi) predpisana na ravni države. Z Odlokom se 
sprejemajo občinski pogoji za izbor koncesionarja in glede na to, da v Odloku (2. točka, 5. 
člen) piše, da se bodo merila določala naknadno ob vsakem razpisu, je prav, da se zdaj  
določijo osnovne stvari in se jih točkuje.  
Ana Remškar – je dejala, da je s strani države zagotovo določeno, kakšen mora biti objekt 
oz. prostor. Ne vidi smisla, da bi se definirane zadeve s strani države vključevale v Odlok. 
Stvari se lahko natančno ovrednotijo v razpisni dokumentacijo. Vsak razpis natančno določa 
merila.  
Ciril Repnik – je predlagal, da se Odlok sprejme kot osnutek in ga obravnava še Odbor za 
negospodarstvo.  
 
Svetnik Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme 

7. SKLEP: 
Črta se 2. točka 5. člena Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa 
predšolske vzgoje in varstva v Občini Cerklje na Gorenjskem. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 1 svetnik je glasoval ZA in 15 jih je glasovalo PROTI.  
Sklep ni sprejet. 
 
 
Svetnik Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme  

8. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Odlok o podelitvi koncesije za 
izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v Občini Cerklje na Gorenjskem kot 
osnutek. 
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Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 4 so glasovali ZA in 12 jih je glasovalo PROTI.  Sklep 
ni sprejet. 
 
Svetnik Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme  

9. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o podelitvi 
koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v Občini Cerklje na 
Gorenjskem s predlaganim popravkom (črta se 2. alineja 1. točke 5. člena). 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 12 jih je glasovala ZA in 4 so glasovali PROTI.  Sklep 
je sprejet. 
 
Svetnik Marko Bolka je zapustil sejo ob 18.15 uri. 
 
 
Ad 6.  
Predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu »Murenčki« 
Dragica Jerič je podala obrazložitev predloga Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih 
programov v vrtu »Murenčki (v nadaljevanju: Sklep o določitvi cen). Povedala je, da je s 
strani zavoda Osnovne šole Davorina Jenka (v nadaljevanju: zavod), ki vključuje vzgojno 
varstveno enoto vrtec Murenčki (v nadaljevanju: vrtec) prejet predlog za povišanje 
ekonomske cene vzgojno-varstvenih programov. Predlagajo povišanje cene od 9,20 do 
12,44 % glede na posamezni program. Glede na trenutno stanje in ker glavni strošek v ceni 
predstavljajo plače zaposlenih, je predlog povišanja previsok, saj zavod prikazuje minimalno 
izgubo v letu 2010. Občinska uprava je pripravila predlog za 5 %-no povišanje cen za vse 
programe. S tem povečanjem bi Občina na letni ravni prispevala 40.611,00 evrov. S tem v 
vrtcu ne bi nastajale negativne razlike. Cene bodo začele veljati s 1.1.2012. S posebno 
pogodbo Občina priznava  vrtcu tudi stroške, ki niso vključeni v ekonomsko ceno, to so 
stroški vzdrževanja objektov, nadomeščanja delavcev… S tem bi zavod dobil dodatna 
sredstva, ki niso vključena v ceno financiranja. Dodatnih subvencij za starše ni predvidenih, 
razen subvencija za bolniško odsotnost nad 11 delovnih dni. Ta subvencija pomeni 
subvencijo staršem.  
 
Svetnik Miha Zevnik je odprl razpravo. 
 
Jaka Ciperle  - je dejal, da ne bo podprl Sklepa o določitvi cen. Cene vrtca so med 
najdražjimi v Sloveniji. Gledajo se samo stroški zavoda, ne gleda pa se na življenjski 
standard in ostale stvari.  
Anton Kopitar - je dejal, da cena za drugo starostno obdobje velja od leta 2008, za prvo 
starostno obdobje in kombinirani oddelek pa so se določile v letu 2010 in veljajo od 1.9.2010.  
Vprašal je, zakaj ni bila na sejo vabljena ravnateljica zavoda. 
Dragica Jerič je pojasnila, da cene za drugo starostno obdobje res veljajo dalj časa, vendar 
so bile v sklepu, ki je bil sprejet 1.9.2010, navedene vse cene in ponovno potrjene, tako da 
vse cene veljajo s tem datumom.  
Anton Kopitar – je dejal, da je Občina lastnik tega zavoda in da so cene vrtca na sejah sveta 
že dolgoletna tematika. Povedal je, da je podpredsednik Sveta šole in da na podlagi pisma 
ravnateljice, ki ga je prejela tudi občinska uprava, želi določena pojasnila v zvezi z vrtcem oz. 
podatke, s katerimi bo lahko operiral na seji Sveta šole in bo lahko podal odgovore 
predstavnikom staršev in učiteljem. Povedal je, da je bila za celotno poslovanje zavoda (OŠ 
in vrtca) v letu 2010 prikazana izguba v višini 2.251,00 evrov. Izguba na enoto vrtca pa je bila 
57.909,00 evrov, zaradi neupoštevanja predlogov iz prejšnjih leto za povišanje cene vrtca. V 
zavodu se denar preliva, kar pa Ministrstvo za šolstvo opozarja, da je nezakonito. Stroški se 
delijo po nekem ključu, ki ga je svetovala zadnja revizija. Predlagal je, da se zadeva pregleda 
in če številke ne držijo, naj nadzorni odbor opravi celotno revizijo poslovanja in ugotovi, kako 
nastaja izguba. Želi, da je zadeva razčiščena in argumentirana. 
Dragica Jerič je odgovorila, da izgubo javnega zavoda pokriva Občina, ki pa javni zavod 
obravnava kot celoto in ne po enotah. Izguba zavoda je bila minimalna. Ocenjeno je, da 
bodo prejeli zadosti sredstev, da bodo to negativno razliko na vrtcu nadomestili.  
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Franci Sirc – je menil, da naj bi k predlogu šole za povišanje cen podala svoje mnenje tudi 
Svet staršev in Svet zavoda. Lahko bi se pripravila tudi kakšna primerjava cen med vrtci. V 
teh časih predstavlja tudi 5 %-no povečanje cen za starše kar veliko povečanje. Glasoval bo 
proti sprejemu Sklepa o določitvi cen.  
 
V nadaljevanju razprave so Ana Remškar, Dragica Jerič, Anton Kopitar, Janez Korbar, Vlado 
Ahčin in Franci Sirc razpravljali o kritju izgube, določevalnem ključu delitve stroškov in o 
povečanju sredstev vrtcu oz. zavodu na podlagi 5% povišanja cen na letni ravni v višini 
40.611,00 evrov. Cena vrtca ni bila spremenjena od leta 2010. V tem času so se plače še 
dvigale, sedaj pa so zamrznjene. Govorili so o lanskoletni primerjavi cen s sosednjimi vrtci, ki 
je pokazala, da je cena vrtca kar visoka in da v strukturi cene vrtca predstavljajo plače 83 do 
85% celotnih stroškov. 
 
Po končani razpravi je svetnik Miha Zevnik predlagal, da se sprejme naslednji  

10. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o določitvi ekonomskih cen vzgojno-varstvenih programov v vrtcih 
na območju Občine Cerklje na Gorenjskem z veljavnostjo 1. 1. 2012, z naslednjimi 
cenami: za prvo starostno obdobje 435,75 evrov, za drugo starostno obdobje 319,20 
evrov in kombinirani oddelek 358,05 evrov. 

 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov, 13 jih je glasovala ZA in 2 sta glasovala PROTI.  
Sklep je sprejet. 
 
 
Ad 7.  
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
Andreja Jerala je podala obrazložitev Sklepa o izvzemu iz javnega dobra za  zemljišča parc. 
št. 1353/3 k. o. Cerklje, parc. št. 350/3 k. o. Pšata in parc. št. 1079/43 k. o. Spodnji Brnik. 
Navedena zemljišča se ne uporabljajo in ne služijo  vsem pod enakimi pogoji, zato se 
izvzamejo iz javnega dobra.   
 

Razprave ni bilo, zato je svetnik Miha Zevnik predlagal, da se sprejme 
11. SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  Sklep o izvzemu iz javnega 
dobra. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 8.  
Predlog Sklepa o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 
Andreja Jerala  je povedala, da se vrednost gradbene cene povišuje skladu z 8. točko 
Koeficientov rasti cen v Republiki Sloveniji (Uradni list RS, št. 74/2011), za koeficient rasti 
cen življenjskih potrebščin, ki z avgustom 2011 v primerjavi z istim mesecem prejšnjega leta 
znaša 0,009.   
 
Razprave ni bilo, zato je svetnik Miha Zevnik predlagal, da se sprejme 

12. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2012, v priloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 9.  
Predlog Sklepa o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012 
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Andreja Jerala  je povedala, da se vrednost točke za določitev višine nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča določa v skladu s sprejetim in  veljavnim Odlokom o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča Občine Cerklje na Gorenjskem, in sicer se 
vrednost točke poveča za 0,9 °% v skladu z 8. točko Koeficientov rasti cen v Republiki 
Sloveniji. 
 
Razprave ni bilo, zato je svetnik Miha Zevnik predlagal, da se sprejme 

13. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2012.  
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa. 
 
 
Ad 10.  
Predlog Sklepa o cenah najema Večnamenske športne dvorane, Nogometnega centra 
Velesovo in prostorov v Osnovni šoli Davorina Jenka 
Marta Jarc je obrazložila, da se s sklepom želi v enem aktu urediti cene Večnamenske 
športne dvorane, Nogometnega centra Velesovo in Osnove šole Cerklje ter podružnične šole 
v Zalogu. Podala je obrazložitev cenika po posameznih segmentih.    
 
Svetnik Miha Zevnik je odprl razpravo.  
 
Jaka Ciperle - je dejal, da je cenik za Večnamensko športno dvorano dobro pripravljen in ga 
zanima, zakaj ni tudi pri Nogometnem centru Velesovo (v nadaljevanju: NC Velesovo) cenik 
razdeljen na domače in ostale ter zakaj so takšne razlike pri cenah pri NC Velesovo. V 
Cerkljah obstaja še en nogometni klub. 
 
V razpravi so Franci Sirc, Silva Dolinar, Dragica Jerič, Jaka Ciperle , Anton Kopitar in Miha 
Zevnik razpravljali o ceniku NC Velesovo. Govorili so o vzdrževanju igrišča in stroških 
Nogometnega kluba Velesovo ter dotacijah občine društvom. Predlagali so, da se pri ceniku 
za NC Velesovo, doda cenik za domače uporabnike, enako kot to velja za uporabnike 
športne dvorane. Predlagali so, da se do obravnave predloga proračuna podajo občinski 
upravi predlogi za oblikovanje cenika za NC Velesovo. V ceniku se poleg rubrike za domicilni 
Nogometni klub Velesovo in rubrike ostali, doda rubrika domači.    
 
Po končani razpravi je svetnik Miha Zevnik predlagal, da se sprejme 

14. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Sklep o cenah uporabe 
Večnamenske športne dvorane, Nogometnega centra Velesovo in Osnovne šole 
Cerklje ter podružnične šole v Zalogu s predlogom, da se predlagani popravki cenika 
uporabe Nogometnega centra Velesovo posredujejo občinski upravi.  
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa. Sklep je sprejet 
soglasno. 
 
 
Ad 11.  
Svetniška vprašanja in pobude 
 
Anton Kopitar – zanimala ga je informacija za Štefana Hudobivnika, ki naj bi že 10 let čakal 
na soglasje, lokacijsko dovoljenje oz. potrditev, da bi lahko zidal hlev.   
Zdravko Kastelic je odgovoril, da je bil podan predlog za selitev kmetije. Ta postopek je 
vključen v Občinski prostorski načrt. Določeni sta dve lokaciji, obe sta v Dvorjah ob naselju.  
 
Franci Sirc –  zanimalo ga je, zakaj na pokopališču na Trati že več let ni peska.    
Metod Kropar je odgovoril, da se bo pozanimal, kako se je naročalo v preteklosti in mu bo 
posredoval odgovor. 
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Franci Sirc - je vprašal glede plakatiranja in dejal, da je Medobčinski inšpektorat Kranj (v 
nadaljevanju:MIK) pristojen za nadzor nad izvajanjem določil Odloka o občinskih taksah 
(Uradni vestnik Občine Cerklje na Gorenjskem, št. 4/2007). Na območju občine je bilo 
opaženih več primerov kršitev določil tega odloka v času volilne kampanje za predčasne 
volitve poslancev v Državni zbor RS. Prosil je za pisno poročilo inšpektorata o ugotovljenih 
prekrških in izvedenih ukrepih zoper kršitelje. 
Metod Kropar, Marta Jarc in Zdravko Kastelic so odgovorili, da se plakatira lahko le z 
dovoljenjem na za to določenih mestih. Na zadnjih volitvah v Državni zbor je bila vložena 
samo ena vloga organizatorja volilne kampanje za izdajo dovoljenja za plakatiranje. Prijave 
sprejema MIK. Na podlagi omenjenega odloka MIK sam nadzira izvajanje na terenu. 
Povratne informacije o kršitvah in izdanih odločbah ali opozorilih pa MIK ne poroča. 
 
Jože Ipavec – je povedal, da je pri avtobusni postaji v Zalogu podrt reklamni pano.   
       
Blaž Kaplenik – je opozoril, da se na cesti Vašca-letališče, na odcepu za fazanarijo, pogosto 
dogaja izsiljevanje vozil. Meni, da je pomanjkljivo označeno kakšen pomen ima katera cesta, 
zato je predlagal postavitev dodatnega znaka. 
Metod Kropar je odgovoril, da na tem odcepu velja desno pravilo, ki pa ga vozniki slabo 
poznajo. Opravil se bo ogled, če je postavitev prometnega znaka umestna.  
 
Miha Janhar – zanimalo ga je, kako daleč je postopek odkupa zemljišča od Kmetijske 
zadruge v Zalogu.   
Marta Jarc je povedala, da je prišlo do zapletov pri dogovoru cene. Predlagana cenitev 
Kmetijske zadruge je bila zelo visoka, poleg tega bi morala Občina izplačati še poslovni 
prostor. Občina je zato naročila svojo cenitev, ki pa je Kmetijska zadruga ni sprejela. 
Usklajevanja še potekajo.    
 
 
 
Svetnik Miha Zevnik je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
 
 
Seja je bila končana ob 19.10 uri. 
 
 
 
 
Zapisala:       Sejo občinskega sveta 
Jana Jenko       sta vodila:  

 
 
župan FRANC ČEBULJ   

 
          
 

 
in  

         
 
 
svetnik MIHA ZEVNIK 


